
Beretning fra sponsorudvalget, marts 2025 
 
Sponsorudvalget består af:  
Formand Janne Vendelbo 
Udvalgsmedlemmer: Siv Degn, Helle Garrett, Tina Værnhøj Pedersen og Stina Grøndal 
Jakobsen.  
Udvalgets bestyrelsesrepræsentant er Morten Højrup.  
 
Sponsorudvalget kommunikerer på Facebook omkring initiativer og på Messenger om 
løbende kommunikation. Sponsorudvalget har afholdt et fysisk møde i løbet af året. Udvalget 
har udarbejdet et års hjul og har fordelt opgaverne mellem medlemmerne. Udvalget har 
sørget for sponsorgaver mm. til klubbens større prøver, de to internationale prøver samt 
mesterskaberne.  
 
OK sponsoraftalen har indbragt klubben små 10.000 kr det første år. Sponsoraftalen er over 
året ændret fra OK’s side, så brugen af OK-elaftale nu kan bidrage til sponsering. Dog 
betyder det også, at benzin ikke længere tæller dobbelt pr liter, som det har været tilfældet i 
indeværende år mens den nye kontrakt blev udarbejdet. Pt er der ikke ret mange RJK 
medlemmer på el-sponsoraftalen. Det vil være et fokus at få flere på. Udvalget vil starte med 
at fokusere på at eksisterende el-kunder hos OK-el vælger os på sponsorlisten. Der vil 
fortsat være løbende annoncering på Facebook og OK vil gerne stille op til større 
arrangementer og hverve medlemmer. De ønsker at komme på mindst to arrangementer om 
året.  
 
Agria: Det er mange hjælperdummyer på lager lige nu.  
Agriaaftalen giver ikke 10% rabat til RJK-medlemmer, som en del andre klubbers 
medlemmer får. Dog er klubber på disse vilkår meget større end RJK. Sponsorudvalget har 
opstartet dialog med Agria om dette, og vi må se hvor det lander. 
 
SoMe: Agria skal nævnes ved opslag hvis andre sponsorater nævnes.  
Der er lavet en Instergramkonto til klubben. 
 
Sponsorudvalget oplever, at det generelt er blevet sværere at skaffe sponsorater. Særligt 
løbende økonomiske sponsorater, fx reklamer på hjemmesiden, er sværere at skaffe. 
 
Sponsorudvalget siger tak til alle sponsorer - store som små.  


